
Referat af bestyrelsesmøde i HG-fodbold den 18.09.2023 

Deltagere: Peter Ditlevsen, Michael 
Helsinghoff, Henning Olsen, Tommy Lauth, 
Vivi Berthelsen, Henrik Hansen, Mette Nybro 
og Jan Ellemose 
Tid:  18.30 
Sted: Klubhuset (lokale er booket) 
 

Mødeleder: Peter Ditlevsen  
Referent: Tina Sandager 
Fraværende med afbud:   
Særlige indbudte:  

  Emne Hvad skal vi 
udrette? Formål 

Proces Tid Beslutning og hvem gør hvad?                                                                  

1 Dagsorden 
 
 

Godkendelse af 
dagsorden 

  Godkendt 
 

2 Præsentation af 
bestyrelse og 
suppleanter 
 
 

   Mette – børn på U12 + U9 
Tommy – kasserer 
Vivi – står for kiosk, tidligere været pige 
træner 
Jan – børn på U9+13, hjælper lidt med 
træningen på U13 drenge 
Henning – rep. for veteran afd. , styrer bl.a. 
hjemmeside 
Michael – ansvar for senior afd., tidligere 
træner 
Henrik – træner U16 drenge 
Peter – formanden, medl. Bestyrelsen 2 år 
 

3  Økonomi 
 
 

 Tommy Lauth 
orienterer 

 Ikke bogført mere siden sidst.  
20 stadig i restance, disse bliver spærret 
her i næste periode 
Ca. 100 medlemmer ud og 100 nye ind ved 
hver betalingsperiode. 
Det ønskes at Forældreforeningen deltager 
på et best. Møde for at afstemme 
formål/forventninger 
 

4 Kiosk 
 
 
 

 Vivi orienterer  Snak om hvordan vi får det synligt, hvornår 
kiosken er åben, samt om det er ok at man 
som årgang selv sælger ”kaffe”. 
Hvornår kiosk er åben er pt. Ikke synligt. 
Vi kunne skrive til årgangsansvarlige, om at 
de godt selv må holde ”kiosken” åben. De 
kan kontakte Vivi for nærmere oplysninger.  
Vivi laver et skriv, som Tina sender ud til 
årgangsvarlige. 
 

5 Mål og boldskabe 
 
 

 Henrik  Mål – der er lavet en optælling med HIC. 
Der er i alt 103 mål 
Det mangler ca. 10 mål, ifht. hvad der 
ønskes. 
HIC får i denne uge placeret alle mål, så de 
står rigtigt ifht. Plan. 
Der er skrevet til trænernetværket, at man 
godt må låne mål, man skal bare rydde op 
efter sig. 



Boldskabe – oplysninger fra årgange er ved 
at blive indsamlet, og så får vi dette 
opdateret. Tina får indsamlet seneste 
oplysninger, og sendt til Henrik 
 

6 Årshjul 
 
 

   Punkter fra aug. Som udestår: 
*Møde med træner/årgangsansvarlig – 
PD/TSC skal have sat det i gang 
*Opdatering af medlemmer på Facebook 
trænernetværk, Søs skal have besked om 
hvem der er trænere (TSC), så hun kan fået 
slettet dem som ikke skal være med her 
*Trænings/baneplanlægning vinter, Henrik 
og PD er i gang 
 

7 Nyt fra formanden 
 
 

Orientering fra 
div. møder 
 
 

Peter 
Ditlevsen 
orienterer 
 

 Tilbud på kunst Sønderdresset 5,5 mio 
Vi prøver at søge nogle fonde.  
HIC er blevet bedt om at informere når der 
bla. Mangler streger ol, så vi kan give info. 
videre til trænere 
Trænere er på plads med Næstved/HG 
piger. Pigerne vil komme og være med på 
træning på pigeholdene i HG. 
 

8 Fastsættelse af 
datoer for 
bestyrelsesmøder 
 

   Onsdag 18/10-23  
Tirsdag 21/11-23 
Onsdag 10/1-24 
KL. 18.30 – 20.30 
Tina booker lokale 
 

9 Næstved/HG 
holdet 
 
 

 Henning  Årsafslutning af regnskab. Underskud på 
ca. 300.000. 
Ansat nye trænere – far/datter 
Henning mangler stadig nogle oplysninger 
til regnskab. 
Leon arbejder på at få lavet et budget 
Der skulle være godt gang i med sponsor- 
aftaler. 
 

10 Evt.  
 
 

    
 
 

11  
 
 

    

12  
 

    
 
 

13  
 

    
 
 

14  
 

   Næste møde onsdag den 18/10-2023 
 
 
 

 


